
Beste mensen,  

Welkom allemaal op deze tweede nieuwjaarsbijeenkomst van Old Go. Fijn dat u weer in 
zo’n grote getale gekomen bent.  

Weet u wat een pioniervegetatie is? Ik heb het voor u opgezocht. Het is een vegetatie 
bestaande uit pionierplantensoorten die zich vestigen op een onbegroeid terrein. In 
theorie staat een pioniervegetatie aan het begin van een serie vegetatietypen die elkaar 
opvolgen als gevolg van successie wanneer de desbetreffende abiotische, biotische en 
antropogene factoren die van kracht zijn dit toelaten.  

Waarom zeg ik dit. Vijftien jaar geleden was ook het beleven van lol aan de historie van 
het eigen dorp in verenigingsverband in Haren een onbegroeid terrein. Niet dat de hele 
wereld nog onbegroeid was. Er was een tuintje waarin een kleine groep mensen, 
waaronder ook ik zelf bezig was met publicaties over de Harener historie. Maar buiten 
dat tuintje was er de leegte. En toen stonden in 2010 pioniers op. Zij slaagden erin om 
zich op het kale terrein staande te houden en sceptici die zeiden dat op dat kale terrein 
heus niets kon groeien de mond te snoeren. Blijkbaar wisten ze de bedreigingen van de 
abiotische, biotische en antropogene factoren het hoofd te bieden en een aantal van die 
factoren te gebruiken in hun voordeel. Zo is vijftien jaar geleden Old Go ontstaan. Wie 
waren dan die pioniers? Zij stelden zich voor in de eerste aflevering van ons clubblad: Ali 
Bakker, Ria Boomsma, Bonno van der Horst, Ab Deelman, Rika Pater en Jan Dijkema. 
Ook Roelof van Wijk mogen we nog noemen met zijn geschreven bijdragen.  

Na een aantal jaren bleek, dat de pioniersvegetatie standhield. Er kwamen steeds meer 
plantjes bij. En in de luwte van die plantjes groeiden andere planten steeds hoger de 
hemel in. De pioniers deden geleidelijk een stapje terug en er kwamen nu zelfs planten 
vanuit het van ouds bestaande tuintje overwaaien. Daar hoorde ik zelf ook bij. Alles 
groeide zo hard dat er nu op dit moment nog maar heel weinig verschil is tussen het 
oude tuintje en de voorheen kale vlakte. Mooie vlinders vliegen af en aan. 

En zo staan we er nu dus voor. Straks zal ik laten zien welke mooie vlinders we in 2024 
voorbij hebben zien komen. Voor mij was de mooiste vlinder de presentatie van mijn 
boek Haren 100+ op 15 november jl. Hein Bekenkamp vroeg mij toen waar ik het meest 
trots op was. Ik heb toen geantwoord: dat er twee logo’s in het boek broederlijk naast 
elkaar staan. Dat van de HHC – het oude tuintje – en dat van Old Go - de pioniersclub. 
Twee organisaties met een verschillende insteek op de presentatie van de Harener 
historie, maar ook twee organisaties die elkaar aanvullen en elkaar nodig hebben. 

Old Go is geen pioniersclub meer. Wij zijn met 350 leden een grote speler geworden 
binnen de sociaal-culturele structuur van Haren, Glimmen, Noordlaren en Onnen. Men 
weet ons te vinden. Wij zijn een gesprekspartner voor tal van instanties. Dat willen we 
zijn en blijven. We willen dat doen door kwaliteit te bieden, maar ook door soms van ons 
af te bijten. De stadse instanties zijn niet gewend te werken met vrijwilligers. Bij het 
minste of geringste worden professionele krachten ingeschakeld. Niet alleen op ons 
werkterrein, maar binnen de gehele sociaal-culturele sector. Wij hebben niets tegen 
samenwerking, maar de invulling moet wel Harens of nog liever Go’s blijven. Dat klinkt 



was gek: Go’s, maar het is eigenlijk de beste aanduiding voor het gebied van Haren, 
Glimmen, Onnen, Noordlaren en eigenlijk ook Helpman. 

En welke vlinders vliegen er volgend jaar? Als eerste noem ik onze Algemene 
Ledenvergadering op 12 maart aanstaande in de Tiehof in Onnen. We willen weer een 
excursie organiseren naar het stadhuis in Groningen en we zijn nog bezig met een ander 
uitstapje. Dan is er uiteraard de Open Monumentendag in september. In Onnen deze 
keer. En er zijn ook nachtvlinders die u niet zo goed kunt ziet, maar die wel onontbeerlijk 
zijn voor onze vereniging: een steeds uitgebreider en goed toegankelijk archief en een 
prachtige fotoverzameling. Er gaat heel wat energie van het bestuur en de vrijwilligers in 
zitten om dat allemaal voor elkaar te krijgen. Steeds vaker weet men ons te vinden als bij 
het opruimen oude fotoboeken tevoorschijn komen. En dan is er uiteraard nog onze 
mooiste vlinder die twee keer per jaar uitvliegt en tot in de kleinste uithoekjes van de tuin 
te vinden is: Harens Old Goud.  

Bijzondere activiteit zal dit jaar zijn een bustocht door de gemeente voor nieuwe 
ingezetenen. Wij hebben daartoe het initiatief genomen en het gebiedsteam Haren heeft 
dat initiatief positief omarmd  

Ik wens u namens gehele bestuur van Old Go, een voorspoedig 2025 toe. En u weet het 
en zegt het voort: leden van Old Go blijven langer gezond.  


